
Rada Miasta Włocławek 

Komisja Porządku Prawnego i Publicznego 

Protokół nr 1/2024 

1 Posiedzenie w dniu 24 maja 2024  

Obrady rozpoczęto 24 maja 2024 o godz. 09:00, a zakończono o godz. 09:24 tego 

samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 4 członków. 

Obecni: 

1. Piotr Kowal 

2. Arkadiusz Piasecki 

3. Rafał Sobolewski 

4. Daniel Tobjasz nieobecny 

5. Katarzyna Zarębska 

1. Sprawy organizacyjne. 

Przewodniczący Komisji Porządku Prawnego i Publicznego otworzył pierwsze 

posiedzenie IX kadencji 

komisji Rady Miasta Włocławek witając członków komisji oraz zaproszonych gości i  

pracowników Urzędu Miasta. Po oficjalnym otwarciu posiedzenia, Przewodniczący 

komisji Radny Arkadiusz Piasecki stwierdził quorum, na stan 5 radnych na Sali 

zgodnie z listą obecności jest 4 radnych, a zatem obrady komisji w dniu 24 maja 

br. są prawomocne. 

Lista obecności radnych podczas obrad stanowi załącznik do protokołu  

Przewodniczący Komisji poinformował, że wraz z zawiadomieniem o dzisiejszych 

obradach Komisji, Radni otrzymali projekt porządku obrad. W związku z powyższym 

Przewodniczący zwrócił się do radnych z zapytaniem czy zgłaszają zmiany do 

porządku obrad.  

Przewodniczący Komisji zaproponował w pkt. 4 rozszerzenie porządku obrad o 

projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie ustalenia składów osobowych 

stałych komisji Rady Miasta Włocławek. 



Głosowano w sprawie: 

Sprawy organizacyjne. rozszerzenie o pkt. 4 projekt uchwały zmieniający uchwałę w 

sprawie ustalenia składów osobowych stałych komisji Rady Miasta Włocławek .  

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Piotr Kowal, Arkadiusz Piasecki, Rafał Sobolewski, Katarzyna Zarębska 

NIEOBECNI (1) 

Daniel Tobjasz 

2. Sprawozdanie Miasta Włocławek za 2023 rok. 

Wprowadzenie do Sprawozdania Miasta Włocławek za 2023r. zostało przedstawione 

przez Panią Honoratę Baranowską Skarbnika Miasta, która poinformowała iż 

przedłożone sprawozdanie zostało opracowane wg. konstrukcji przyjętej uchwały 

budżetowej zgodnie z ustawą o finansach publicznych.  

W roku ubiegłym Rada Miasta podjęła 13 uchwał zmieniających budżet, natomiast 

Prezydent Miasta podjął 26 zarządzeń zmieniających budżet. 

Plan dochodów ogółem wyniósł: 935.406 tyś. zł.  

w tym dochody bieżące – 821.608 tyś. zł.  

 dochody majątkowe – 113.798 tyś. zł 

Plan wydatków po wprowadzeniu zmian wyniósł: 1. 096.520 tyś. zł. 

w tym wydatki bieżące – 863.928 tyś. zł. 

 wydatki majątkowe - 232.592 tyś zł.  

Dochody wykonane zostały w 89% czyli osiągnięto 828.456 tyś zł., natomiast wydatki 

zrealizowano  

w 87%, czyli wydatkowano 952.828 tyś. zł.. Dochody bieżące zrealizowano w 

wysokości 798.715 tyś zł. a wydatki bieżące wykonano na poziomie 798.578tyś. zł. 

Te wyniki wpłynęły na deficyt operacyjny, który wyniósł 11.863 tyś. zł.  

Deficyt budżetowy wyniósł 124.372 tyś. zł.  

Zadłużenie na koniec roku 2023 wyniosło 490.280 tyś zł.  



Szczegółowe objaśnienie sprawozdania z wykonania budżetu za ubiegły rok zostały 

ujęte w części B objaśniająco-opisowej. Pani Honorata Baranowska Skarbnik Miasta 

przybliżyła tematykę z zakresu komisji Porządku Prawnego i Publicznego a 

mianowicie wymieniła jakie w ubiegłym roku kalendarzowym poczyniono inwestycje z 

zakresu bezpieczeństwa: 

• Zakup sprężarki powietrza oddechowego z magazynem powietrza i 

rozpieracza ramiennego wraz z akcesoriami dla Straży Pożarnej, 

• Zakup syreny alarmowej związany z koniecznością rozbudowy systemu CSA 

na obiekcie Zespołu Szkół Nr 4 przy ul. Kaliskiej 108.  

• Zakup dwóch komputerów do pracy ciągłej na dyżurkę Straży Miejskiej oraz 

dwóch nowych stanowisk monitoringu miejskiego dla Straży Miejskiej.  

Szczegółowo wymienione inwestycje opisane zostały na str. 195-196.  

Otwarcie dyskusji: 

W związku z brakiem pytań Przewodniczący komisji przeszedł do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Sprawozdanie Miasta Włocławek za 2023 rok..  

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Piotr Kowal, Arkadiusz Piasecki, Rafał Sobolewski, Katarzyna Zarębska 

NIEOBECNI (1) 

Daniel Tobjasz 

3. Projekt uchwały w sprawie wyznaczenia przedstawicieli Gminy Miasto Włocławek do 
Stowarzyszenia Gmin Ziemi Dobrzyńskiej. 

Wprowadzenia z godnie z uzasadnieniem dokonała Pani Małgorzata Feliniak 

Dyrektor Biura Rady Miasta informując, że ustawą o samorządzie gminnym art. 84, iż 

w celu wspierania idei samorządu terytorialnego oraz obrony wspólnych interesów, 

gminy mogą tworzyć stowarzyszenia, w również z powiatami  

i województwami.  



Mając na uwadze § 11 Statutu Stowarzyszenia Gmin i Ziemi Dobrzyńskiej wyboru 

przedstawiciela członka rzeczywistego dokonuje rada gminy, przy czym co najmniej 

jeden z przedstawicieli powinien być radnym. W myśl § 31 ww. statutu wybór nowych 

władz Stowarzyszenia powinien nastąpić w ciągu trzech miesięcy od rozpoczęcia 

nowej kadencji rady gminy. W związku z upływem VIII kadencji Rada Miasta 

Włocławek stosownie do zapisów w Statucie winna desygnować dwóch 

przedstawicieli do reprezentowania Gminy Miasto Włocławek.  

Otwarcie dyskusji: 

W związku z brakiem pytań Przewodniczący komisji przeszedł do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie wyznaczenia przedstawicieli Gminy Miasto Włocławek do 

Stowarzyszenia Gmin Ziemi Dobrzyńskiej..  

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Piotr Kowal, Arkadiusz Piasecki, Rafał Sobolewski, Katarzyna Zarębska 

NIEOBECNI (1) 

Daniel Tobjasz 

4. Projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie ustalenia składów osobowych stałych 
komisji Rady Miasta Włocławek. 

Wprowadzenia do powyższego projektu uchwały zgodnie z uzasadnieniem dokonała 

Pani Małgorzata Feliniak Dyrektor Biura Rady Miasta informując, że zgodnie z 

ustawą o samorządzie gminnym Rada Miasta powołuje stałe komisje oraz ustala ich 

skład osobowy. Przedmiotowy projekt uchwały reguluje zmianę składu n/w komisji z 

uwagi na złożone wnioski przez: 

• Radnego Rafała Sobolewskiego, który rezygnuje z pracy w komisji Rewizyjnej; 

• Radnej Eweliny Brodzińskiej, która rezygnuje z pracy w Komisji Edukacji; 

• Radnego Igora Griszczuka, który złożył akces do pracy w Komisji Gospodarki 

Miejskiej  

i Ochrony Środowiska. 



Otwarcie dyskusji: 

W związku z brakiem pytań Przewodniczący komisji przeszedł do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie ustalenia składów osobowych 

stałych komisji Rady Miasta Włocławek.  

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Piotr Kowal, Arkadiusz Piasecki, Rafał Sobolewski, Katarzyna Zarębska 

NIEOBECNI (1) 

Daniel Tobjasz 

5. Wolne wnioski i zapytania. 

Nie zgłoszono wniosków ani zapytań.  

6. Zakończenie obrad komisji. 

 

Wobec zrealizowanego porządku obrad Przewodniczący Komisji Porządku 

Prawnego i Publicznego Pan Arkadiusz Piasecki zakończył obrady w dniu 24 maja 

br.  

Obradom Przewodniczył Arkadiusz Piasecki Przewodniczący Komisji  

Porządku Prawnego i Publicznego Przygotował(a): Joanna Bednarska 

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


